
 

 
 

Raadsplein besluitvormend 
 

Datum 8 september 2014  

 

Voorstel  Pagina 1 van 1 

onderwerp Beantwoording art 45 vragen Groenlinks - gebruik van (helium)ballonnen bij 
festiviteiten. 

portefeuillehouder Filip van As 

informant Voortman, CD (Christian) 4059 

eenheid/afdeling Ontwikkeling OWA 

bijlagen Voorstel: Informatienota beantwoording art.45 vragen GroenLinks Nog feestelijker 
zonder 

 

 

 

Voorgesteld besluit raad 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 
De beantwoording van de artikel 45-vragen van M. van Harten van Groenlinks over het gebruik van 
(helium)ballonnen bij feestelijkheden in Zwolle. 

 

 

 

  



2 

 

 

 

 

 

Informatienota voor de raad 
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voorstel 

 

Onderwerp Beantwoording artikel 45-vragen Nog feestelijker zonder 

ballonnen 

Versienummer V1.1 

  

Portefeuillehouder Van As 

  

Informant C. Voortman 

Eenheid/Afdeling Ontwikkeling/OWA 

Telefoon 038 498 4059 

Email C.Voortman@zwolle.nl 

Bijlagen Raadsvragen Groenlinks d.d. 06-07-2014 

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de artikel 45-vragen van M. van Harten van Groenlinks over het 

gebruik van (helium)ballonnen bij feestelijkheden in Zwolle. 



 

 

 

 

 

 

Datum 20 augustus 2014 
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Inleiding 

Op 6 juli  2014 heeft M. van Harten van Groenlinks artikel 45-vragen gesteld over het 

gebruik van (helium)ballonnen bij feestelijkheden in Zwolle. Met deze informatienota 

beantwoorden we de artikel 45-vragen. 

Kernboodschap 

Wij beantwoorden de vragen als volgt: 

 

1. Deelt u de zorgen over de schadelijke gevolgen van het ballonnen oplaten voor 

dieren  en het milieu? 

 

2. Bent u bereid in plaats van het  eigen gebruik voortaan feestelijke 

natuurvriendelijke alternatieven toe te passen? 

 

Met uw vragen sluit u aan bij een actuele discussie over de nadelige  gevolgen van 

het oplaten van ballonnen voor natuur en milieu. Wij delen uw zorgen en 

concluderen uit uw vragen dat u ons verzoekt terughoudend te zijn in het gebruik 

van ballonnen bij feestelijkheden. Het college kiest ervoor om bij feestelijkheden 

die door de gemeentelijke organisatie worden georganiseerd zoveel mogelijk te 

kiezen voor milieuvriendelijker alternatieven. Wij hopen daarmee dat  dit ook 

navolging vindt bij anderen. 

 

3. Bent u bereid via het evenementen-/vergunningenbeleid de vervuiling door 

ballonnen terug te dringen? 

 

Antwoord: 

Wij zijn  terughoudend in het stellen van regels, vanuit het oogpunt van regeldruk 

en handhaafbaarheid. Wij vinden dat organisatoren van evenementen in de stad  

in de eerste plaats zelf verantwoordelijk zijn.  Daar doen wij dan ook een beroep 

op. Enerzijds door vanuit onze voorbeeldfunctie zelf terughoudend te zijn en zoveel 

mogelijk te kiezen voor feestelijke alternatieven. Anderzijds zijn wij bereid 

organisatoren van informatie te voorzien over de schadelijke gevolgen en hen te 

adviseren te kiezen voor milieuvriendelijke alternatieven, zoals deze bijvoorbeeld 

worden genoemd op www.dieballongaatnietop.nl   

Openbaarheid 

Deze informatienota is openbaar. 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

mevrouw R.E. Riemersma MCM, secretaris 

 

http://www.dieballongaatnietop.nl/

